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Kuşadası’nda 
göreve geld�ğ� gün-
den bu yana ken-
t�n değ�ş�m� ve 
gel�ş�m� �ç�n çalışan 
Beled�ye Başkanı 
Ömer Günel, mümkün 
olan her fırsatta 
esnafın sorunlarını 
d�nlemeye devam 
ed�yor. Bu kapsamda 

Başkan Ömer 
Günel, Kuşadası Şoför
ler ve Otomob�lc�-
ler Esnaf Odası Başka
nı Hüsnü Öten, 
m�n�büsçü esnafı ve 
taks� duraklarının 
tems�lc�ler�yle 
buluştu. Yaklaşık 2 
saat süren toplantıda 
tek tek söz alan esnaf 

ve tems�lc�ler, Başkan 
Ömer Günel’e talep ve 
öner�ler�n� �lett�. 
Başkan Ömer Günel 
�se esnaf ve tems�lc�-
lerle yapımına başla-
nan ‘Kent Meydanı’ 
projes�, Aydın Büyük-
şeh�r Beled�yes� �le 
b�rl�kte gerçekleşt�r�-
lecek olan sah�l bandı 

düzenlemes� ve yen� 
yapılacak olan otogar-
la �lg�l� fik�r alış ver�-
ş�nde bulundu. 
Toplantıda şoför esna-
fına bugüne kadar 
Kuşadası’nda gerçek-
leşt�rd�kler� alt ve 
üstyapı yatırımları 
hakkında b�lg� veren 
Başkan Ömer Günel, 

“Kuşadası’nda 
Görevde olduğumuz 
4 buçuk yılda söz 
verd�kler�m�z�n 3 
katını yaptık. B�r 
sonrak� dönem�m�zde 
de kent�m�zde v�zyon 
projeler hayata 
geç�receğ�z” ded�.

BAŞKAN ÖMER GÜNEL: 

 SÖZ VERDİKLERİMİZİN
ÜÇ KATINI YAPTIK

BİZ HEP SİZİNLEYİZ! 

Kuşadası Belediyesi, Türkiye'de yaşanan ekonomik kriz nedeniyle alım gücü her geçen gün düşen 
kent sakinleri için geliştirdiği sosyal yardım projelerine her geçen gün bir yenisini ekliyor. Başkan 
Ömer Günel'in göreve gelmesinin ardından sosyal yardımlarını 3 kat artıran Kuşadası Belediyesi, 
çocuklar için başlattığı süt ve beslenme çantası desteğinin yanı sıra Kantinkart uygulaması ve gıda 
paketi yardımı gibi yeni projelerin hazırlıklarını da sürdürüyor.  

Kuşadası Belediyesi, havaların soğumasıyla birlikte ihtiyaç sahibi vatandaşlar için yıl boyunca 
devam eden ekonomik destek ve gıda yardımlarını arttırdı. Son dört buçuk yıllık hizmet süresi 
boyunca sosyal belediyecilik alanında önemli girişimlere öncülük eden Başkan Ömer Günel, “Yeni 
projelerimizle hemşehrilerimizin yanında olmayı sürdüreceğiz. Biz hep sizinleyiz” dedi

KIRTASİYE YARDIMLARI
ARTARAK
DEVAM EDİYOR

Okulların açıldığı günden bu yana ihtiyaç 
sahibi ailelerin çocukları için eğitim desteğini 
sürdüren Kuşadası Belediyesi, bugüne kadar 
Güvercin Masa'ya yapılan taleplerin değerlen-
dirilmesiyle 1053 öğrenciye kırtasiye desteği 
sağladı. İçerisinde ihtiyaç durumuna göre 
kalem, defter, kalemtıraş, kalem kutusu ve 
cetvel seti gibi temel kırtasiye malzemelerinin 
bulunduğu paketler, imza karşılığında ailelere 
teslim edildi. 

10 AYDA 80 BİN LİTRE
SÜT DESTEĞİ 

Kuşadası Belediyesi, kentte yaşayan ihtiyaç 
sahibi ailelerin 2-5 yaş arasındaki çocuklarına 
süt desteği sağlamaya devam ediyor. Mart 
ayında başlayan ve 10 ayı geride bırakan proje 
kapsamında Kuşadası Belediyesi Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü ekipleri tarafından 
bugüne kadar 80 bin litre süt, toplam 1000 
çocuğa ulaştırıldı. Her çocuk için aylık 8 litre 
süt desteğinden faydalanmak isteyen ihtiyaç 
sahibi aileler 'sutdestegi.kusadasi.bel.tr' 
adresinden ve 444 71 14 numaralı Güvercin 
Masa hattı aracılığıyla başvuru yapabiliyor. 

Kuşadası Belediyesi, havaların soğumasıyla 
birlikte sabahın erken saatlerinde işe ve 
okullarına gitmek için yola çıkan Kuşadalılara 
geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi bu yıl da sıcak 
çorba ikramında bulunmaya başladı. Çorba 
ikramının kış ayları boyunca haftanın 4 günü 
devam edeceği belirtildi. Sıcak çorba ikramı, 
her salı günü saat 09.30'da Salih Killi Parkı'nda 
(dolmuş durakları), her çarşamba günü 
İkiçeşmelik Mahallesi Cafer Kotan Yaşam 
Parkı'nda, perşembe günü Davutlar ve 
Güzelçamlı mahallelerinde, cuma günü ise 
İsmail Cem Dostluk ve Barış Meydanı'nda 
gerçekleşiyor. 

Kuşadası Belediyesi, Başkan Ömer Günel 
öncülüğünde kış aylarıyla beraber ihtiyaç 
sahibi ailelere yakacak yardımı yapmaya 
başladı. Kuşadası Belediyesi, 23 mahalle 
muhtarının verdiği bilgiler ve Güvercin 
Masa'nın 444 71 14 numaralı telefon hattından 
yapılan başvurular sonrası belirlediği ihtiyaç 
sahibi ailelere sunduğu yakacak yardımı 
kapsamında bugüne kadar 1743 haneye 
yakacak ulaştırdı. Öte yandan Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri tarafından kent 
genelinde yapılan ağaç budamalarından elde 
edilen atık ağaçlar da yakacak odun haline 
getirilerek Kuşadası Belediyesi ekipleri 
tarafından ihtiyacı olan hanelere ulaştırıyor. 
Yakacak yardımı kış boyunca devam edecek.

Alım gücünün her geçen gün düştüğü ülke şartlarında 
Başkan Ömer Günel, ihtiyaç sahibi ailelerin temel gıda 
ihtiyaçlarının karşılanması için de hazırlıklara başladı. Bir ay 
boyunca 4 kişilik bir ailenin temel gıda ihtiyaçlarının tümünün 
yer alacağı paketlerin dağıtımı, taleplerin incelenmesinin 
ardından başlayacak.

YAKACAK YARDIMI

KIŞ AYLARINDA
GIDA PAKETİ DESTEĞİ 

Kuşadası Belediyesi, süt desteğinin yanı sıra ilk ve ortaokul 
öğrencileri için de beslenme çantası desteği sunuyor. Haftalık 
olarak ailelere teslim edilen beslenme çantalarında çocukların 
ara öğün ihtiyacını karşılayacak kuruyemiş, meyve, süt, 
sandviç ekmeği ve su bulunuyor. 10 ayı geride bırakan proje 
kapsamında bugüne kadar 1630 öğrenciye toplam 132 bin 
beslenme paketi desteği sağlandı.  

Kuşadası Belediyesi tarafından yaşlı ve engelli vatandaşlara 
ihtiyaç duydukları bakımı ev ortamında sağlayan 'Evde Bakım 
Hizmetleri' birimi ihtiyaç sahiplerini evlerinde ziyaret edip 
kuaför, berber, kişisel bakım ve temizlik hizmetleri sunuyor.

444 71 14 numaralı telefon üzerinden Güvercin Masaya 
yapılan başvurular doğrultusunda belirlenen ihtiyaç sahibi 
kişiler, Kuşadası Belediyesi tarafından hizmet alıyor.

'EVDE BAKIM BİRİMİ' GÖREV BAŞINDA 

Başkan Ömer Günel, çocuklar için hayata geçirdiği süt 
dağıtımı ve kırtasiye yardımından sonra 'kantinkart' projesini 
hayata geçirmeye hazırlanıyor. Başkan Ömer Günel, 
’’Kantinkart uygulamamızla öğrencilerimiz artık kantinlerden 
ücretsiz yiyecek ve içecek alabilecek. Kuşadası'nda hiçbir 
ebeveyn çocuğunun okul harçlığının derdine düşmeyecek” 
ifadelerini kullandı.

ÖĞRENCİLER İÇİN 
‘KANTİNKART’ YOLDA

HAFTANIN 4 GÜNÜ
SICAK ÇORBA 

BESLENME ÇANTALARINI KUŞADASI
BELEDİYESİ DOLDURUYOR 

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Kuşadası Şoförler ve Otomob�lc�ler Esnaf
Odası'nı z�yaret ederek kentte ulaşım sektöründe h�zmet veren esnafla b�r araya geld�



Başkan Ömer Günel, 
Kuşadası'nda faaliyet 
gösteren yerel med-
ya temsilcileri ile 
kahvaltılı bir toplantı-
da bir araya geldi. 
Belediye başkan 
yardımcıları, meclis 
üyeleri ve CHP Kuşa-
dası İlçe Örgütü 
yöneticilerinin 
katılımı ile gerçekle-
şen toplantıda konu-
şan Başkan Ömer 
Günel, aracısız diya-
log kurmanın önemi-
ne dikkat çekerek 
“Sizlerin kentimiz ile 
ilgili fikir ve önerileri 
bizler açısından çok 
değerli” dedi. Göreve 
geldiği 2019 yılından 
bu yana Kuşadası 
genelinde yürütülen 
çalışmalarla ilgili 
medya mensupları-

nın sorularını yanıt-
layan Başkan Ömer 
Günel, adaylığı ile 
ilgili soruya “Parti 
büyüklerimizin 
takdiri ve hemşehri-
lerimizin desteği ile 
önümüzdeki 5 yıl da 
birlikteyiz. Karnemiz 
iyi. Kuşadası 25 yıldır 
almadığı hizmeti bu 
dönemde aldı. Aydın 
Büyükşehir Belediye-
miz ile uyum içerisin-
de çalışıyoruz. 
Büyükşehir Belediye-
miz son 4 buçuk 
yıllık dönemde kenti-
mize adeta hizmet 
akıttı. Devletin hiçbir 
kurumu ile kavgalı 
değiliz. Kuşadası 
tarihinde yaşamadığı 
bir takas ve trampa 
dönemi yaşadı. İlçe 
örgütümüz ile 

uyumluyuz. Partimin 
beni tekrar aday 
göstermemesi için 
en ufak bir sebep 
yok” dedi. 
ÇIRAKLIK 
DÖNEMİM BİTTİ, 
KALFALIK VE 
USTALIK DÖNEMİM 
BAŞLIYOR

Başkan Ömer 
Günel, belediye 
başkanlığı için uzun 
süre hazırlık 
yaptığını, Kuşada-
sı'nın sorunlarını ve 
çözüm yollarını çok 
iyi bilerek koltuğa 
oturduğunu belirte-
rek “Bu nedenle de 
vakit kaybetmeden 
kolları sıvayarak hızlı 
bir hizmet süreci 
geçirdik. Yerel 
seçimde elbette ki 
karşımızda rakipleri-

miz olacak. Ben 
rakibim kim olursa 
olsun her sınavı 
ciddiye alırım. Önem-
li olan karşımızdaki-
nin kim olduğu değil, 
bizim ne kadar hazır 
olduğumuzdur. 
Rakiplerimiz koltuk-
larından kalkana 
kadar biz yolu yarıla-
rız. Bu dönem çırak-
lık dönemimdi. Önü-
müzdeki dönem 
kalfalık ve ustalık 
dönemim olacak” 
diye konuştu. 

KUŞADASI'NA 
KALİTELİ HİZMET 
STANDARTI 
GETİRDİK
Belediye başkanlığı-
nın 24 saat mesai, 
akıl, cesaret ve mev-
zuata hâkimiyet 
gerektiren çok ciddi 

bir iş olduğunun 
altını çizen Başkan 
Ömer Günel 
“Pandemi, iki büyük 
deprem ve ekonomik 
kriz gibi olumsuzluk-
ların üst üste yaşan-
dığı bir görev süresi 
geçirmiş olmamıza 
rağmen kentimize 
hizmet etmek ve 
hemşehrilerimize 
destek olmak için 
kesintisiz çalışmayı 
sürdürdük. Değişime 
de hep beraber tanık 
oluyoruz. Bizim 
hedefimiz Kuşada-
sı'na kimsenin altına 
inmeye cesaret 
edemeyeceği kalite-
de bir hizmet stan-
dardı getirmekti. 
Bunu da başardık” 
diye konuştu. 

Türkiye'de Alevi 
vatandaşların sorun-
ları ve talepleri, yerel 
seçimlerde gösterile-
cek olan yaklaşım ile 
Cumhuriyetin ikinci 
yüzyılı ve Aleviler 
başlıkları altında 
düzenlenen Hacı 
Bektaş Veli Anadolu 
Kültür Vakfı Eğitim 
ve Danışma Çalışta-
yı, Otium Sealight 
Beach Resort Otel'de 
gerçekleşti. Çalışta-
yın açılışına Kuşada-
sı Belediye Başkan 
Vekili Oğuzhan 
Turan, Kuşadası 
Belediye Başkan 
Yardımcısı Yusuf 
Atak, Hacı Bektaş 
Veli Anadolu Kültür 
Vakfı Genel Başkanı 
Ercan Geçmez, Hacı 
Bektaş Veli Anadolu 
Kültür Vakfı 
Kuşadası Şubesi 
Başkanı Erdal Kılınç 
ve vakfın Türkiye 
genelindeki diğer 
başkanları katıldı.

ORTAK 
HAREKET ETMEYE 
İHTİYACIMIZ VAR

Çalıştayın açılış 
konuşmasını Hacı 
Bektaş Veli Anadolu 
Kültür Vakfı Kuşada-
sı Şubesi Başkanı 
Erdal Kılınç yaptı. 
Konuşmasına 
Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer 
Günel'e teşekkür 
ederek başlayan 
Kılınç, “Belediye 
başkanımız görevde 
olduğu 4 buçuk yılda 
hep bizim yanımızda 
oldu. Her türlü 
sorunumuzla çok 
yakından ilgilendi. 
Kendisi Kuşadası 
Cemevi'nin inşasının 
tamamlanmasına da 
öncülük etti. 
Başımızda dumanla-
rın çoğaldığı günler-
den geçiyoruz. Bu 
anlamda burada bir 
araya gelmemiz çok 
önemli. Seçimden 
seçime hatırlanan 

insanlar olmamamız 
için yan yana, omuz 
omuza olmaya ve 
ortak hareket etmeye 
ihtiyacımız var. Bu 
çalıştayın da buna 
çok büyük katkı 
sunacağını 
düşünüyorum” dedi.

ALEVİLİK 
BARIŞI VE 
BİRLİKTE 
YAŞAMAYI 
SİMGELİYOR

Hacı Bektaş Veli 
Anadolu Kültür Vakfı 
Genel Başkanı Ercan 
Geçmez ise, “Biz 
geçmişten bu yana 
hep insana, canlıya 
ve onun yaşam 
hakkına değer verdik. 
Hiçbir zaman ayrıştı-
rıcı ve ötekileştirici 
olmadık. Bununla 
her zaman gurur 
duyabiliriz. Ancak bu 
söylemlerimizden 
vazgeçtiğimiz an bizi 
biz yapan özellikleri-
mizi kaybederiz. 
Çünkü dünyada siya-
set gittikçe ırkçılık 
üzerinden kendisini 
var etmeye başladı. 
Coğrafyamızda 
Alevilik barışı ve 
birlikte yaşamı 
simgeliyor. Eğer bir 
toprakta demokrasi, 
barış ve kardeşlik 
yoksa hiçbir şeyin de 
anlamı yoktur” diye 
konuştu.

ALEVİ 
İNANCINDA 

İNSANA SAYGI VE 
HİZMET EN 
BÜYÜK 
İBADETTİR

Kuşadası Belediye 
Başkan Vekili 
Oğuzhan Turan da, 
“Öncelikle kıymetli 
canlar, Hacı Bektaş 

Veli Anadolu Kültür 
Vakfı'nın değerli 
başkanları ve yöneti-
cileri sizlere hoş 
geldiniz demek 
istiyorum. Sizlere 
Başkanımız Ömer 
Günel'in selamlarını 
iletiyorum. Ne mutlu 
ki bize Türkiye'nin 
turizm başkenti 
Kuşadası'nda, 
Bektaşi ve Alevi ca-
miasının siz değerli 
isimlerini ağırlıyoruz. 
Başkanımız Ömer 
Günel, kentimizde 
yaşayan tüm farklı 
kültür ve inanca 
sahip hemşehrileri-
miz için olduğu gibi 
Alevi canlarımızın da 

talep ve önerilerini 
yerine getirmeyi bir 
görev olarak görmek-
tedir. Bugün çatısı 
altında bir araya 
geldiğimiz ve 20 
yıldır yarım bırakılan 
cemevimiz, başkanı-
mızın iradesi ile baş-

latılan çalışmalar, 
kıymetli dostların iş 
birliği ve dayanışma-
sı neticesinde eksik-
leri giderilerek hiz-
mete girmiştir. Alevi 
inancında insana 
saygı ve hizmet en 
büyük ibadettir. Siya-
sete girdiğim günden 
bu yana bana kılavuz 
olan Alevi kimliğim 
ile bugüne kadar 
olduğu gibi bundan 
sonra da hizmet 
etmeye devam 
edeceğim. Bir olalım, 
iri olalım, diri olalım 
diyen Hacı Bektaş 
Veli'yi saygıyla yad 
ediyorum” dedi.
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Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, yerel medya tems�lc�ler� �le kahvaltıda buluş-
tu. 4 buçuk yıllık görev süres� boyunca yaşama geç�rd�ğ� h�zmet ve projelerle �lg�l� ola-
rak medya mensuplarının sorularını yanıtlayan Başkan Ömer Günel “Kuşadası özlenen 
b�r h�zmet dönem� geç�rd�. Karnem�z gayet �y�. Önümüzdek� 5 yıl da b�rl�ktey�z” ded�

Kuşadası 
Galatasaray Taraftar-
lar Derneği tarafından 
bu yıl Cumhuriyetin 
100'üncü yılı şerefine 
Mutlu Halı Saha 
Tesisleri'nde 
'Cumhuriyet Kupası' 
futbol turnuvası 
düzenlendi. Dostluk 
ve birlik mesajı 
vermek amacıyla 
gerçekleştirilen turnu-
vada, Kuşadası Gala-
tasaray Taraftarlar 

Derneği, Kuşadası 
Beşiktaşlılar Derneği, 
Kuşadası Fenerbah-
çeliler Derneği üyeleri 
ve geçmiş dönemler-
de Kuşadasıspor'da 
forma giymiş oyuncu-
lardan oluşan takım-
lar mücadele etti. 
Başlama vuruşunu 
Başkan Ömer 
Günel'in yaptığı 
turnuvada maçlar 
15'er dakikalık iki 
devre halinde 

oynandı. Turnuva 
sonundaysa 
takımlara 100'üncü yıl 
kupaları verildi.

Kuşadası'nın çok 
anlamlı bir halı saha 
turnuvasına ev sahip-
liği yaptığını belirten 
Başkan Ömer Günel, 
“Birbirinin ezeli ve 
ebedi rakibi olan 
Galatasaray, Beşiktaş 
ve Fenerbahçe taraf-
tarlarının bu kupa 
altında bir araya 
gelerek barış ve 
dostluk mesajları 
vermeleri, Cumhuri-
yetin temel değerle-
riyle örtüşen bir dav-
ranış oldu. Kazanan 
dostluk ve centilmen-
lik oldu. Emeği geçen 
herkese teşekkür 
ederim” diye konuştu.

BALIKÇILAR KAHVESİNİ
PIRIL PIRIL BİR TESİS
OLARAK KENTİMİZE
KAZANDIRACAĞIZ

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Kuşadası'nın s�mge 
mekânlarından olan Balıkçılar Kahves�'n� kısa süre �çer�s�nde pırıl pırıl b�r 
tes�s olarak ARYA A.Ş bünyes�nde kente kazandıracaklarını söyled�
Kuşadası'nda faaliyet 
gösteren yerel medya 
temsilcileriyle 
kahvaltıda buluşan 
Başkan Ömer Günel, 
Balıkçılar Kahvesi ile 
ilgili bir soru üzerine 
açıklama yaptı. Kuşa-
dası Balık Hali'nin üst 
katında yer alan ve 
mülkiyeti Kuşadası 
Belediyesi'ne ait olan 
Balıkçılar Kahvesi'ni 
yenileme projesinin, 
yıkımın tehlike arz 
etmesi nedeniyle 
revize edildiğini belir-
ten Başkan Ömer 
Günel “Yıkım için 
belediye binamızın 
yıkımını da gerçekleş-
tiren uzman bir ekiple 
çalışıyoruz. Alt kattaki 
esnafımız en ufak bir 

zarar görmeden 
gerekli yıkım çalışma-
larını tamamladıktan 
sonra Balıkçılar Kah-
vesi'ni modern, pırıl 
pırıl bir tesis olarak 
halkımızın kullanımına 
açacağız. Tesis Arya 
A.Ş tarafından işleti-
lecek. Su Ürünleri 
Kooperatifine de 152 
metrekarelik bir idari 
ofis alanı ayıracağız. 
Ayrıca Balık Hali'nde 
de bir çalışma ger-
çekleştirerek mey-
dandaki kötü kokuyu 
ortadan kaldıracağız. 
4 buçuk yıldır hangi 
sözü verip de tutma-
dığımı gördünüz. Hep 
daha fazlasını yaptım. 
Balıkçılar Kahvesi ile 
ilgili verdiğim sözü de 

elbette ki tutacağım” 
dedi. 

 PİŞMİŞ AŞA SU 
KATTILAR

Kuşadası için 
çalışan ve balıkçı 
esnafını da çok seven 
bir belediye başkanı 
olduğunu ifade eden 
Başkan Ömer Günel 
şöyle konuştu: 
“Balıkçılar Kahvesi'ni 
yapmak üzere irade 
beyanında bulundu-
ğumuz, kooperatif ile 
el sıkıştığımız ve pro-
tokolün gereklerini 
yerine getirmek üzere 
kolları sıvadığımız bir 
dönemde bazı çevre-
ler tabiri yerindeyse 
pişmiş aşa su kattı. 
Kuşadası'nda ilk defa 
böyle bir şeye tanıklık 

ettim. Tüm balıkçı 
esnafı olmasa da 
bana bu muameleyi 
reva gören arkadaş-
lara helal olsun 
demek istiyorum. 
Ancak Kuşadası'nda 
işler artık tehdit ve 
şantajla yürümüyor. 
Kuşadası'nın 30 yıllık 
geçmişinde balıkçıla-
ra kimse benim kadar 
destek olmadı. Balık-
çılarımıza oltasından 
ağına kadar gerekli 
tüm malzemeleri 
temin ettik. Önümüz-
deki süreçte de 
malzeme desteğine 
devam edeceğiz. 
Balıkçılar Kahvesi'ni 
de kentimize yeniden 
kazandıracağız.” 

Göreve geldiği 
günden bu yana 
Kuşadası'ndaki 
sorunlara yerinde 
çözüm arayan 
Başkan Ömer Günel, 
yeni haftaya Kirazlı 
Mahallesi'ni ziyaret 
ederek başladı. 

Vatandaşlardan 
gelen talep üzerine 
bölgeye giden 
Başkan Ömer Günel, 
ilk olarak Kirazlı 
Mahalle Muhtarı 
Mehmet Mersin, 
Çınarköy Mahalle 
Muhtarı Sabahattin 
Akyüz ve Yeniköy 
Mahalle Muhtarı 
Mümtaz Mert ile bir 
araya geldi. Başkan 
Ömer Günel, Aydın 
Büyükşehir Ulaşım 
Daire Başkanı 
Abdullah Ilgaz, 

Kuşadası Şoförler 
Odası Başkanı 
Hüsnü Öten, Kuşa-
dası Şehir içi Toplu 
Taşıma Araçları 
Kooperatifi Başkanı 
Mustafa Keskin'in de 
katıldığı toplantıda 3 
mahallenin şehir içi 
ulaşımıyla ilgili talep 
ve çözüm önerilerini 
dinledi. Toplantının 
ardından Başkan 
Ömer Günel, 
Kuşadası Belediyesi 
tarafından Kirazlı 
Mahallesi'ne 

kazandırılması 
planlanan kütüphane 
için alan keşfi yaptı. 
Projenin detayları 
ilerleyen günlerde 
açıklanacak.

 

KENTİ KIŞA 
HAZIRLIYOR

CUMHURİYET KUPASI'NDA
KAZANAN DOSTLUK VE
CENTİLMENLİK OLDU

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Kuşadası Galatasaray Taraftarlar 
Derneğ� tarafından bu yıl Cumhur�yet�n 100'üncü yılına özel olarak düzen-
lenen halı saha futbol turnuvasının açılışına katıldı. Turnuvanın başlangıç 
vuruşunu yapan Başkan Ömer Günel, “Kazanan dostluk ve cent�lmenl�k 
oldu. Emeğ� geçen herkese teşekkür eder�m” ded�
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     Kuşadası'nda, Hacı Bektaş Vel� Anadolu Kültür Vakfı tarafından Kuşadası Beled�yes� �le �ş 
b�rl�ğ� �çer�s�nde eğ�t�m ve danışma çalıştayı düzenlend�. İk� gün süren çalıştayın açılışında 
konuşan Kuşadası Beled�ye Başkan Vek�l� Oğuzhan Turan, “Başkanımız Ömer Günel, kent�m�zde 
yaşayan tüm farklı kültür ve �nanca sah�p hemşehr�ler�m�z �ç�n olduğu g�b� Alev� canlarımızın da 
talep ve öner�ler�n� yer�ne get�rmey� b�r görev olarak görmekted�r” ded�

HACI BEKTAŞ VELİ ANADOLU
KÜLTÜR VAKFI EĞİTİM VE
DANIŞMA ÇALIŞTAYI DÜZENLENDİ

KUŞADASI ÖZLENEN BİR
HİZMET DÖNEMİ GEÇİRDİ

BAŞKAN ÖMER GÜNEL: 

KENTİMİZ İÇİN HER
DAİM ÇÖZÜM ODAKLI
HAREKET EDİYORUZ

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, K�razlı Mahalles�'n� z�yaret ederek 
hemşehr�ler�yle b�r araya geld�. Bölge sak�nler�n�n ulaşımla �lg�l� sorun ve 
talepler�n� d�nleyen Başkan Ömer Günel, “Kent�m�z �ç�n her da�m çözüm 
odaklı b�r anlayışla hareket ed�yoruz” ded�



Kuşadası Beled�yes�, kent�n sah�p olduğu doğal kaynakları ver�ml� kullanmak, su 
taşkınlarının önüne geçmek ve kuraklıkla mücadele etmek kapsamında yağmur suyu 
hasadı yapmak �ç�n ek�p kurdu. Beled�ye Başkanı Ömer Günel, "Amacımız Kuşadası'nı 
kend� kend�ne yeteb�len b�r kent hal�ne get�rmek. Türk�ye'de bu projey� hayata 
geç�recek �lk kıyı �lçe beled�yes� b�z olacağız” ded�

Dünyada küresel 
ısınmanın buharlaş-
mayı artırmasıyla 
birlikte değişen hava 
koşulları, Türkiye'de 
sonbahar ve kış 

mevsiminde geçmiş 
yıllara oranla beklen-
medik şekilde aşırı 
yağışlara, yaz döne-
minde ise kuraklığa 
neden olmaya başla-

dı. Kuşadası Beledi-
yesi de kentin sahip 
olduğu doğal 
kaynakları verimli 
kullanmak, yağmur 
sularının neden oldu-

ğu taşkınların önüne 
geçebilmek ve kurak-
lıkla mücadele etmek 
amacıyla yağmur 
suyu hasadı yapmak 
için düğmeye bastı. 
Kuşadası Belediyesi 
bünyesinde, Başkan 
Ömer Günel'in 
talimatıyla bu 
kapsamda bir ekip 
kuruldu. Çevre 
mühendisleri, peyzaj 
mimarları ve şehir 
plancılarından 
oluşan ekip, Kuşada-
sı'nın su odaklı plan-
lanması, mevcut su 
kaynaklarının etkin 

bir şekilde yönetilme-
si, değişen iklim ile 
birlikte şiddeti artan 
taşkın ve kuraklık 
başta olmak üzere su 
kaynaklı tüm prob-
lemler için kentin 
hem merkezinde 
hem de kırsal alanla-

Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Ba-
kanlığı sıfır atık mev-
zuatında yayınlanan 
tüm kriterleri yerine 
getirerek kent geneli-
ni kapsayan “Sıfır 
Atık Belgesi” almaya 
hak kazanan Kuşada-
sı Belediyesi, Tem-

muz ayı sonunda 
kentin 14 noktasına 
özel tasarımlı mobil 
atık getirme merkez-
leri yerleştirdi. Atık 
pil, kağıt, plastik, 
metal, cam, elektro-
nik ve bitkisel atık 
yağ olmak üzere 7 
farklı ayrıştırma ka-

tegorisi bulunan 
üniteler, aradan ge-
çen sürede Kuşada-
sı'nda geri dönüşüme 
önemli bir katkı sağ-
ladı. Güneş enerjisiy-
le çalışmalarının yanı 
sıra modern tasarım-
larıyla da dikkat çe-
ken ünitelerden yak-
laşık 3,5 ayda 12 bin 
315 kilogram atık 
kağıt, 6 bin 332 kilo-
gram atık plastik, 2 
bin 588 kilogram atık 
metal, 11 bin 33 kilo-
gramı atık cam, 581 
kilogram bitkisel atık 
yağ, 141 kilogram 
elektronik atığı ve 149 
kilogram atık pil top-
lanarak geri dönüştü-
rüldü. Böylece 33 bin 

139 kilogram atığın 
biriktirildiği mobil 
atık getirme merkez-
leri, çevrenin korun-
masının yanı sıra 
ekonomiye de önemli 
bir katkı sundu. 
MİNİKLERİN 
ÇEVRE VE DOĞA 
BİLİNCİ 
KAZANMASINI 
SAĞLIYOR
Mobil atık getirme 
merkezleri, Kuşadası 
Belediyesi tarafından 
İkiçeşmelik Mahalle-
si'nde bulunan Anne-
Baba Çocuk Merke-
zi'nde düzenlenen 
geri dönüşüm atölye-
lerinde, çocukların 
küçük yaşta çevre 
bilinci kazanmasını 

da sağlıyor. Eğitimler-
de, 3-6 yaş arası 
minikler evlerinden 
getirdikleri veya 
çevreden topladıkları 
pil, cam şişe, plastik, 
kağıt ve benzeri mal-
zemelerin nasıl geri 
dönüştürüldüğünü 
öğrendikten sonra 
mobil atık getirme 
merkezlerine götüre-
rek kasalara atıyor.
AMACIMIZ DAHA 
ÇOK ATIĞI GERİ 
DÖNÜŞTÜRMEK
Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer Günel, 
doğanın ve çevrenin 
korunmasına büyük 
önem verdiklerini 
belirterek, “Daha 
temiz bir çevre için 

kentimizin dört bir 
yanında özveriyle 
çalışıyoruz. Kentimiz-
de nüfus yoğunluğu-
nun yaşandığı bölge-
leri belirleyerek yer-
leştirdiğimiz mobil 
atık getirme merkez-
leri, hemşehrilerimi-
zin evlerinde ayrıştır-
mış oldukları geri 
dönüştürülebilir atık-
ları kendi mahallesin-
den uzaklaşmadan 
düzenli olarak yetkili-
lere teslim edebilme-
sine olanak sağlıyor. 
Bu sayede yıl 
boyunca daha çok 
atığın geri 
dönüştürülmesini 
amaçlıyoruz” diye 
konuştu.

rında çözümler ürete-
cek. Kuşadası Bele-
diyesi İzmir, Muğla ve 
Ordu Büyükşehir 
Belediyeleri'nin 
yaşama geçirdiği 
uygulamayı Türki-
ye'de gerçekleştire-
cek ilk kıyı ilçe 

belediyesi olacak.
KENDİ KENDİNE 

YETEBİLEN BİR 
KENT

Yağmur suyu 
hasadı uygulaması-
nın Kuşadası için 
önemine dikkat 
çeken Başkan Ömer 
Günel, “Amacımız 
Kuşadası'nı kendi 
kendine yetebilen bir 
kent haline getirmek. 
Türkiye'de bu projeyi 
hayata geçirecek ilk 
kıyı ilçe belediyesi biz 
olacağız. Proje, başta 
kuraklıkla mücadele 
ve kanalizasyon sis-

temine giden yağmur 
sularının neden oldu-
ğu taşkınların önüne 
geçebilmek için 
büyük önem taşıyor. 
Proje, aynı zamanda 
su kaynaklarının 
bilinçli kullanımı 
konusunda da 
farkındalık oluştura-
cak” diye konuştu.

YAĞMUR SUYU 
HASADI NEDİR? 

Yağmur suyu 
hasadı, bina çatı 
oluklarından, bahçe 
ve beton yüzeylerden 
toplanan yağmur 
sularının bir depoda 

biriktirilerek günlük 
faaliyetlerde geri 
kullanımı olarak 
tanımlanmaktadır. 
Çevreyi ve doğal 
kaynakları korumak 
adına önemli bir 
işleve sahip olan 
yağmur suyu hasa-
dıyla toplanan sular, 
filtre edilerek arındı-
rıldıktan sonra bahçe 
sulamasında, klozet-
lerin sifon sistemle-
rinde ve yangın suyu 
depolarında genel 
kullanım suyu olarak 
kullanılır.
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Kuşadası Belediyesi 
‘Daha Yeşil Bir Çevre’ 
hedefiyle farklı ma-
hallelerde eş zamanlı 
olarak yürüttüğü park 
yapım ve yenileme 
çalışmalarını sürdü-
rüyor. Başkan Ömer 
Günel öncülüğünde 
bugüne kadar kente 
216 bin metrekare 
yeni park ve yeşil 
alan kazandıran, 101 

bin 300 metrekare 
yeşil alanı da baştan 
aşağıya yenileyen 
Kuşadası Belediye-
si'nin çalışmaları 
vatandaşlar tarafın-
dan takdirle karşılanı-
yor. Kuşadası Beledi-
yesi ayrıca tarih, 
sanat, spor, eğlence 
ve yeşili buluşturdu-
ğu temalı parklarına 
da her geçen gün bir 

yenisini ekliyor. Bu 
kapsamda Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri tarafından 
son olarak Güzelçam-
lı Mahallesi'nde bulu-
nan ve antik çağda 12 
İyon kentinin toplan-
ma merkezi olan 
Panionion'un adını 
taşıyan temalı parkın 

yenileme çalışmaları 
tamamlandı.

YEŞİL ALAN 4490 
METREKAREYE 
ÇIKARILDI

Çalışmalar 
kapsamında Park ve 
Bahçeler Müdürlü-
ğü'ne bağlı ekipler, 
toplam 7 bin 250 

metrekarelik alanı 
kaplayan parkta 
sulama ve aydınlat-
ma altyapısını yenile-
di. 2 bin 527 metreka-
re begonit taşı döşe-
nerek yürüyüş yolları 
yapılan parkın eski-
yen oturma grupları 
da yenileriyle değişti-
rildi. Kent sakinleri-
nin parkta dinlenir-
ken yiyecek ve içecek 
ihtiyaçlarını giderebil-
meleri için alana 
konteyner büfe 
yerleştirildi. Yeşil alan 
miktarının artırılarak 
4 bin 490 metrekareye 
çıkarıldığı parka este-
tik peyzaj çalışması-
nın yanı sıra Akdeniz 
iklimine uygun sal-
kım söğüt, palmiye, 

jakaranda ve çınar 
ağaçları dikildi.
Yenileme çalışmala-
rında, parkın merkezi-
ne oturma grupları da 
yapıldı. Atıl durumda 
bulunan havuz da 
ekipler tarafından 
bakıma alındıktan 
sonra içerisine toprak 
tesviyesi yapılarak 
barışı simgelemesi 
için zeytin ağacı 
dikildi. Merkezin 
çevresine ise toplantı 
alanını ve 12 iyon 
kentini temsil etmesi 
amacıyla sütunlar 
yerleştirildi. Böylece 
Kuşadası, Türkiye'nin 
turizm başkentine 
yakışan yeni bir 
temalı park daha 
kazandı.

Başkan Ömer Günel 
öncülüğünde sosyal 
belediyecilik 
alanında yaşama 
geçirdiği örnek 
çalışmalarla dikkat 
çeken Kuşadası 
Belediyesi, ihtiyaç 
sahibi kişi ve ailelere 
yakacak desteğinde 
bulunmaya devam 
ediyor. Bu 
kapsamda kent 
genelinde Kasım ve 
Mart ayları arasında 
budanan ağaçlardan 
elde edilen dallar ile 
kurumuş ağaçların 
kök ve gövdeleri 
düzenli olarak 
toplanıyor. 

Kamyonlara 
yüklenen ağaç 
atıkları, Park ve 
Bahçeler 
Müdürlüğü'nün 
Kadınlar Denizi 
Mahallesi'nde 
bulunan çalışma 
merkezine 
götürülerek sobaya 
sığacak boyutlarda 
kesiliyor. 
Kışlık odun haline 
gelen ağaç atıkları, 
daha sonra 
paketlenerek 
Güvercin Masa'nın 
444 71 14 numaralı 
telefonu üzerinden 
yapılan başvurular 
sonrasında, Sosyal 

Yardım İşleri 
Müdürlüğü'nün 
incelemeyle 
belirlediği adreslere 
ekiplerce teslim 
ediliyor. Kuşadası 
Belediyesi 
tarafından kömür 
yardımıyla 
koordineli olarak 
yürütülen çalışma, 
hem ihtiyaç sahibi 
ailelerin evlerini 
hem de gönüllerini 
ısıtıyor. Odunlarını 
alan vatandaşlar, 
Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer 
Günel'e teşekkür 
ediyor.

Kuşadası Beled�yes�, kenttek� yeş�l alanları artırmak 
amacıyla park yapım çalışmalarına devam ed�yor. 
Bu kapsamda Park ve Bahçeler Müdürlüğü ek�pler� 
tarafından Güzelçamlı Mahalles�'nde bulunan ve 
ant�k çağda 12 İyon kent�n�n toplanma merkez� olan 
Pan�on�on'un adını taşıyan temalı parkın yen�leme 
çalışmaları tamamlandı

TARİHLE YEŞİL PANIONION
PARKI'NDA BULUŞTU

Kuşadası Beled�yes�, �ht�yaç sah�b� a�lelere kış me-
s�m� boyunca yaptığı kömür yardımının yanı sıra, 
kent genel�nde mevs�m şartlarına bağlı olarak ger-
çekleşt�rd�ğ� budama çalışmalarından elde ed�len 
ağaç atıklarını da yakacak olarak ulaştırıyor. Geçen 
yıl aynı yöntemle b�rçok a�leye kışlık odun yardı-
mında bulunan Kuşadası Beled�yes�, hemşehr�ler�-
ne destek olmak �ç�n her �mkanı kullanıyor

Kuşadası Beled�yes� tarafından çevre ve doğanın korunması �ç�n farklı türdek� atıkların ger� dönüştürülmes� 
amacıyla yaklaşık 3 buçuk ay önce kent�n 14 noktasına yerleşt�r�len 'mob�l atık get�rme merkezler�' bugüne kadar 
toplam 33 b�n 139 k�logram atığın ekonom�ye kazandırılmasını sağladı. ün�teler, güneş enerj�s�yle çalışıyor

KUŞADALILAR

KUŞADASI BELEDİYESİ
YAĞMUR SUYU
HASADINA BAŞLIYOR

AĞAÇ ATIKLARI
YAKACAĞA DÖNÜŞÜYOR

Kuşadası Belediyesi, 
İmar ve Kıyı Kanunla-
rına muhalefet ede-
rek kamu alanlarını 
işgal eden firma ve 
kişilere göz açtırmı-
yor. Ekipler, denetim 
ve tespitlerinin yanı 
sıra vatandaşlardan 
gelen ihbarlara da 
anında müdahale 
ediyor. Bu kapsamda 
Güzelçamlı Mahallesi 
Badem Sokak'ta 
rekreasyon alanı 
üzerine İmar Kanu-
nu'na aykırı olarak 
atılan beton temel, 
ekipler tarafından 
yıkıldı. Kuşadası 
Belediyesi yetkilileri, 
yaptıkları açıklamada 
Yapı Kontrol Müdür-
lüğü tarafından söz 
konusu inşaat alanı-

nın daha önce 
mühürlendiği, şahsa 
ise 3194 Sayılı İmar 
Kanunu'nun 32 ve 
42'inci maddeleri 
uyarınca ruhsat alın-
ması ve aykırılıkların 
giderilmesi konusun-
da bildirimlerde bulu-
nulmasına rağmen 
gerekli kriterlerin 
yerine getirilmediğini 
belirtti. Mevzuata 

aykırı kaçak ve 
yasadışı yapılaşma 
faaliyetinde bulunan 
hiçbir firma veya kişi-
ye en ufak bir taviz 
verilmediğini ifade 
eden yetkililer, tespit 
edilen aykırılıklara 
karşı gerekli olan ya-
sal işlemlerin anında 
uygulanacağını 
söyledi.

Kuşadası Belediyesi kaçak yapılaşmaya karşı mücade-
lesini aralıksız sürdürüyor. Bu kapsamda Güzelçamlı 
Mahallesi'nde imar planında rekreasyon alanı olarak gö-
rülen parsele atılan beton temel ekipler tarafından yıkıldı

KAÇAK YAPILAŞMAYA

GEÇİT YOK 
 MOBİL ATIK
GETİRME MERKEZİNİ

ÇOK SEVDİ
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Başkan Ömer 
Günel, Kuşadası'nı 
ortak akılla yönetme 
anlayışı doğrultusun-
da kentteki sivil top-
lum kuruluşlarıyla 
düzenli olarak buluş-
maya devam ediyor. 
Bu kapsamda 
Başkan Ömer Günel, 
Kuşadası Kent 
Konseyi Mahalle 
Meclisleri Sözcüleri 
ile bir toplantı yaptı. 
Kuşadası Belediyesi 
Hizmet Binası Encü-
men Salonu'nda 
düzenlenen toplantı-
da Başkan Ömer 

Günel, sözcülerin 
sorumlu oldukları 
bölgelerle ilgili çeşitli 
konulardaki talep ve 
önerileri dinledi. 
Daha sonraysa üye-
lerle Kuşadası'nda 
yaşama geçirilecek 
olan alt ve üstyapı 
yatırımları ile yeni 
projeler hakkında 
fikir alış verişinde 
bulundu.

KENTİMİZİ 
ORTAK AKILLA 
YÖNETİYORUZ

Göreve geldikleri 
günden bu yana 
Kuşadası için çok 

çalıştıklarını belirten 
Başkan Ömer Günel, 
“Kuşadası Kent 
Konseyi ve kentimiz-
deki diğer sivil 
toplum kuruluşları 
benim için büyük 
önem taşıyor. Çünkü 
Kuşadası'nda, ortak 
akılla yönetim anlayı-
şını hayata geçirdik. 
Ayrıca ben yıl boyun-
ca tüm planlamaları-
mı mahalle muhtarla-
rımızın istekleri, ilçe 
örgütümüzün kurdu-
ğu mahalle komis-
yonları ve hemşehri-
lerimin Güvercin 
Masaya yaptıkları 
başvuruları inceleye-
rek yapıyorum” dedi.

VİZYON 
PROJELER 
HAYATA 
GEÇİRECEĞİZ

Kuşadası Belediye-
si'nin kendisine ileti-
len sorun ve talepleri 

yetki ve imkanları 
dahilinde en hızlı 
şekilde çözüme 
kavuşturduğuna 
dikkat çeken Başkan 
Ömer Günel, “Artık 
kaliteli belediye 
hizmeti alan bir 
kentte yaşıyoruz. 
Görevde olduğumuz 
4 buçuk yılda 
Kuşadası'na 30 yılda 
gerçekleştirilmeyen 
yatırımı yaptık. 
Kuşadası Belediye-
si'nin bütçesini 6 
katına çıkartarak tüm 

kaynaklarımızı 
vatandaşlarımıza 
hizmet götürmek için 
kullandık. Görevde 
olacağımız bir 
sonraki dönemde 
artık vizyon projeleri 
hayata geçireceğiz. 
Her mahallemizde 
hemşehrilerimizin 
ailece sosyalleşebile-
ceği Cafer Kotan 
Yaşam Parkı gibi 
sosyal donatı alanları 
yapacağız” diye 
konuştu.

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, İstanbul'da ulusal ve uluslararası basın tems�l-
c�ler� �le b�r araya gelerek 4 buçuk yıllık görev süres� boyunca yaşama geç�rd�ğ� ve yen� 
dönemde gerçekleşt�receğ� h�zmet ve projeler �le �lg�l� b�lg� paylaşımında bulundu

Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer Günel, 
İstanbul'da ulusal ve 
uluslararası basın 
temsilcileri ile bir 
araya gelerek 4 
buçuk yıllık görev 
süresi boyunca 
yaşama geçirdiği ve 
yeni dönemde 
gerçekleştireceği 
hizmet ve projeler ile 
ilgili bilgi 
paylaşımında 
bulundu. 

Göreve geldiği 

günden bu yana 
Türkiye'nin turizm 
başkenti 
Kuşadası'nın marka 
değerini ve 
tanınırlığını artırmak 
için çalışan Başkan 
Ömer Günel, son 
olarak İstanbul'da 
ulusal ve uluslararası 
basın temsilcileri ile 
buluştu. Başkan 
Ömer Günel, NTV, 
Sözcü, Habertürk ve 
Karar Gazetesi 
temsilcileri ile bir 

araya gelerek 
Kuşadası'nın son 4 
buçuk yıldır geçirdiği 
değişim ve yeni 
turizm anlayışı 
doğrultusunda 
yürütülen çalışmalar 
ile ilgili bilgi aktardı. 

İstanbul'da 
gerçekleştirdiği 
basın ziyaretleri ile 
ilgili konuşan 
Başkan Ömer Günel 
“Turizmin başkenti 
Kuşadamızın marka 
değerini yükseltme 

çalışmalarımız 
devam ediyor. 
Kentimizin tanıtımı 
için her zaman 
bizlerle iş birliği 
içerisinde olan ulusal 
basın temsilcileriyle 
bir araya geldim. Bu 
kapsamda NTV, 
Sözcü, Habertürk ve 
Karar Gazetesini 
ziyaret ettik. Değerli 
basın 
temsilcilerimize 
göreve geldiğimiz 
2019 yılından bugüne 

kadar Kuşadası'nda 
yaptığımız 
çalışmaları 
anlatarak, 
kendileriyle 
önümüzdeki dönem 
gerçekleştireceğimiz 
projelerimizi 
paylaştım. 
Misafirperverlikleri 
ve ilgileri için tüm 
ulusal basın 
temsilcilerine 
teşekkür ederim” 
dedi. 

BAŞKAN ÖMER GÜNEL

ULUSAL BASIN
TEMSİLCİLERİ İLE BULUŞTU

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Kuşadası Kent Konsey� Mahalle Mecl�sler� Sözcüler�yle 
b�r araya geld�. Kuşadası �le �lg�l� talep ve öner�ler�n ele alındığı toplantıda konuşan Başkan 
Ömer Günel, “Artık kal�tel� beled�ye h�zmet� alan b�r kentte yaşıyoruz. Görevde olduğumuz süre 
boyunca kaynaklarımızı en doğru şek�lde kullanarak Kuşadası'nın her mahalles�ne eş�t h�zmet 
götürdük” ded�

TFF 3. Lig 3'üncü 
Grup'ta zirveyi hedef-
leyen Kuşadası-
spor'un Özer Türk 
Stadı'nda yapılan 
olağanüstü genel 
kurulunda, iş insanı 
Ferdi Zenginoğlu 
kulübün yeni baş-
kanlığına seçildi. Tek 
listeyle gidilen 
seçimde görevi Alim 
Emiroğlu'ndan dev-
ralan siyah-beyazlı 
kulübün yeni Başka-
nı Ferdi Zenginoğlu 
ve yönetim kurulu 
üyeleri, kongrenin 
ardından Kuşadası 
Belediye Başkanı 
Ömer Günel'i maka-
mında ziyaret etti. 

BU BİR BAYRAK 
YARIŞI

Kuşadasıspor'da 3 
yıl boyunca başkan-
lık yapmaktan büyük 
gurur duyduğunu 
belirten Alim Emir-
oğlu, “Bu bir bayrak 
yarışı. Ben ve arka-
daşlarım şimdi göre-
vi yeni başkanımız 
Ferdi Zenginoğlu ve 
diğer yöneticilere 
devrettik. Onların da 
çok başarılı olacakla-
rına yürekten inanı-
yorum. Spor kulüple-
rinde hiçbir zaman 
isimler önemli değil-
dir. Görevde oldu-
ğum süre boyunca 
bizleri hiç yalnız 

bırakmayan Belediye 
Başkanımız Ömer 
Günel'e de çok teşek-
kür ederim” dedi.

SEZON SONUNA 
KADAR MAÇLAR 
ÜCRETSİZ

Siyah-beyazlı kulü-
bün yeni Başkanı 
Ferdi Zenginoğlu ise, 
“Amacımız Kuşada-
sıspor'u sportif başa-
rı anlamında daha 
üst seviyelere çıkar-
mak olacak. Bizim 
için Kuşadasıspor 
çok önemli. Çünkü 
kentimizin markası 
olma konumunda. 
Kuşadasıspor belirli 
bir zümrenin değil, 
Kuşadalıların ortak 
değeridir. Bu neden-
le Kuşadası'ndaki 
her iş insanı, şirket 
ve firma taşın altına 
elini koyarak takımı-
mıza sahip çıkmalı-
dır. Buradan taraftar-
larımıza ve camiamı-
za da sezon sonuna 

kadar maçların giriş 
ücretinin benim tara-
fımdan karşılanaca-
ğını müjdelemek 
istiyorum ve herkesi 
takımımıza destek 
vermeye davet ediyo-
rum” diye konuştu.

DESTEĞİMİZ 
HER ZAMAN 
DEVAM EDECEK

Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer Günel 
ise, “Öncelikle eski 
Başkan Alim Emiroğ-
lu ve yönetimine bu-
güne kadar Kuşada-
sıspor'a verdikleri 
destek için teşekkür 
ediyorum. Yeni 
Başkanımız Ferdi 
Zenginoğu ve çalış-
ma arkadaşlarına da 
başarılar diliyorum. 
Biz göreve geldiği-
mizde Kuşadasıspor 
24 sene sonra yeni-
den profesyonel lige 
yükseldi. O günden 
bugüne kadar takı-
mımıza destek veren 

özverili arkadaşları-
mızla uyum içerisin-
de çalışıyoruz. Bizim 
bu seneki hedefimiz 
de takımın şampiyon 
olarak 2. Lig'e yüksel-
mesi. Kuşadası Bele-
diyesi olarak her za-
man takımıza destek 
olmaya devam ede-
ceğiz” dedi.

İŞTE YENİ 
YÖNETİM 

Kuşadasıspor'un 
yeni yönetimi listesi 
şu isimlerden oluşu-
yor: Ferdi Zenginoğlu 
(Başkan), Şakir Eviz, 
Anıl Metin Oto, Ali 
Kotan, Fırat Akkuş, 
Aybars Sarıdedeoğ-
lu, Mehmet Ali 
Çetinkaya, Fahri 
Alem Günaydın, 
İsmail Tütüncü, 
Bülent İlbahar, İsmet 
Türker, Metin Çetin, 
Özhan Şana, Yılmaz 
Tektaş, Ferdi Musa-
oğulları, Kadri Çelik, 
Suat Özdemir.

KUŞADASISPOR'A
TAM DESTEK

Türkiye'deki turizm 
kentlerinin turistik 
potansiyelinin 
tanıtıldığı 
TRAVELEXPO 
Ankara Uluslararası 
Turizm ve Seyahat 
Fuarı, başkent 
Ankara'da başladı. 
ATOCongressium'da 
Kültür ve Turizm 

Bakanlığı öncülüğün-
de gerçekleştirilen 
fuara, Kuşadası 
Belediyesi de katıldı. 
Fuarda, kentin sahip 
olduğu doğal ve tarihi 
güzellikler ile tatil ve 
konaklama olanakla-
rının tanıtılması için 
açılan stantlar, ilk 
günde ziyaretçi 

akınına uğradı. 
Kuşadası stantlarını 
ziyaret eden katılım-
cılar ve turizm 
profesyonelleri, 
pandemi sonrası 
ortaya çıkan 'yeni 
turizm' anlayışı 
doğrultusunda 
Kuşadası Belediyesi 
ile Aydın Büyükşehir 

Belediyesi tarafından 
Davutlar Sevgi 
Plajı'nda yaşama 
geçirilen Ada 
Camping ile yapımı 
kısa süre sonra 
tamamlanacak olan 
Kampinova'ya yoğun 
ilgi gösterdi.

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Kuşadasıspor'un yen� Başkanı Ferd� 
Zeng�noğlu ve yönet�m kurulu üyeler�yle b�r araya geld�. Toplantıda, esk� 
Başkan Al�m Em�roğlu ve yönet�m�ne bugüne kadar kulübe sağladığı katkı 
ve verd�ğ� emeklerden dolayı teşekkür eden Başkan Ömer Günel, yen� 
yönet�me de başarılar d�led�.

BAŞKENTTE

Kuşadası, bu yıl 6'ıncı kez düzenlenen TRAVELEXPO Ankara 
Uluslararası Tur�zm ve Seyahat Fuarı'ndak� yer�n� aldı. Kuşadası 
Beled�yes� tarafından kent�n doğal ve tar�h� güzell�kler� �le tat�l ve 
konaklama olanaklarının tanıtılması �ç�n açılan stantlar fuarın �lk 
gününde yoğun �lg� gördü

KUŞADASI'NA
YOĞUN İLGİ

HİZMET ÜRETMEK İÇİN KULLANILIYOR
KENTİN TÜM KAYNAKLARI
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Türkiye'nin turizm 
başkenti Kuşada-
sı'nda, Başkan Ömer 
Günel'in seçim döne-
minde verdiği sözler-
den biri olan 'kent 
meydanı' projesi için 
start verildi. Camike-
bir Mahallesi'nde 
bulunan eski beledi-
ye binasının kontrollü 
bir şekilde yıkılmasıy-
la başlayan çalışma-
da, turizm sezonunun 
sona ermesinin 
ardından ilk olarak 
yüklenici firma tara-
fından alana şantiye 
binası kuruldu. Kent 
meydanı projesinin 
maketinin de sergile-
neceği binanın kurul-
masından sonraysa 
alandaki ağaçlar, 

çalışmadan zarar 
görmemeleri için özel 
örtülerle kaplandı. 
Yüzde 45'i yeşil alan-
dan oluşacak kent 
merkezi projesinde 
ekipler, kazı ve hafri-
yat çalışmalarına 
başlamak için hazır-
lıklarını sürdürüyor. 
Yüksek binalar içer-
meyen 20 bin metre-
kare alana sahip Lütfi 
Suyolcu Kent Meyda-
nı ve Yaşam Merkezi 
projesinde; 38 
dükkan, 2 katlı 600 
araçlık otopark, 500 
kişilik bir amfi tiyatro, 
çocuk oyun ve 
yürüyüş alanları 
olacak. 

Başkan Ömer 
Günel, Lütfi Suyolcu 

Kent Meydanı ve 
Yaşam Merkezi'nin 
Kuşadası'na yakışan 
çok güzel ve keyifli bir 
proje olacağını 
belirterek, “Hemşeh-
rilerimiz uzun zaman-
dır özlemini çektikle-
ri, yaşayan ve nefes 
alan bir kent meyda-
nına kavuşacaklar. 
Proje, aynı zamanda 
kentimize büyük bir 
değer de katacak. 
Modern bir turizm 
kenti olma yolunda 
emin adımlarla ilerle-
yen Kuşadası'nın 
önemli bir ihtiyacını 
daha giderecek 
olmanın mutluluğu 
içerisindeyiz” diye 
konuştu.

Tarihi Kentler 
Birliği'nin 22'ncisini 
düzenlediği Tarihi ve 
Kültürel Mirası Koru-
ma Proje ve Uygula-
malarını Özendirme 
Yarışması'nın sonuç-
ları açıklandı. Yarış-
maya bu yıl 37 üye 
belediye toplam 76 
projeyle katıldı. 'Kim-
likli Kent' kavramını 
güçlendirmek ve 
kentin hafıza mekan-
larını geleceğe taşı-
mak amacıyla düzen-
lenen yarışmada 
Kuşadası Belediyesi 
'Yıldırım Caddesi 
Sokak Sağlıklaştırma 
Projesi ve 75 Ada 39 
Parsel Tescilli Yapı 
Rölöve, Restitüsyon 
ve Restorasyonu' 
projeleriyle iki başarı 

ödülü aldı. Yıldırım 
Caddesi Sokak Sağ-
lıklaştırma Projesi ile 
bölgeyi müzeler so-
kağı haline getirmeyi 
amaçlayan Kuşadası 
Belediyesi, Yıldırım 
Caddesi begonit ta-
şıyla kaplayarak üst-
yapısını yenileyecek. 
75 Ada 39 Parsel Tes-
cilli Yapı Rölöve, Res-
titüsyon ve Restoras-
yon projesiyle ise 
Yıldırım Caddesi ve 
Gümüş Sokak köşe-
sinde konumlanan 
en özellikli sivil mi-
marlık örneklerinden 
olan Mücessem 
Hanım Evi restoras-
yon projesi yapılarak 
kent belleği ve kent 
arşivi olarak kullanı-
lacak.

Kuşadası Beled�yes� tarafından Lütfi Suyolcu Kent Meydanı ve Yaşam Merkez�'n�n yapım 
çalışmalarına başlandı. Kuşadası'nın �lk kent meydanı olma özell�ğ�n� taşıyan ve çok öneml� b�r 
�ht�yacı g�derecek projen�n yüzde 45'� yeş�l alandan oluşacak

KUŞADASI'NIN
İLK KENT MEYDANI
YÜKSELİYOR  

KUŞADASI BELEDİYESİ'NİN
KENT KİMLİĞİ PROJELERİNE
BÜYÜK ÖDÜL

Tar�h� Kentler B�rl�ğ� (TKB) tarafından 
düzenlenen Tar�h� ve Kültürel M�rası 
Koruma Proje ve Uygulamalarını 
Özend�rme Yarışması'nda Kuşadası 
Beled�yes�, 'Yıldırım Caddes� Sokak 
Sağlıklaştırma Projes�' ve Mücessem 
Hanım Ev� olarak b�l�nen '75 Ada 39 
Parsel Tesc�ll� Yapı Rölöve, 
Rest�tüsyon ve Restorasyon Projes�' 
projeler� �le �k� ayrı başarı ödülüne 
layık görüldü

 Yüzde 45'i yeşil 
alandan oluşan ve 
yüksek binalar 
içermeyen 20 bin 
metrekarelik alanda 
gerçekleştirilen 
çalışmalarda, inşaat 
kısmında kalan 

ağaçlar, zarar 
görmemeleri için Park 
ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekipleri 
tarafından ağaç nakil 
aracıyla yine aynı alan 
içerisindeki farklı 
yerlere taşınıyor. 

Yerlerinin 
değiştirilmesine gerek 
duyulmayan ağaçlar 
ise özel bir örtüyle 
çevrelenerek koruma 
çemberi içerisine 
alınıyor.

Başkan Ömer Günel öncülüğünde bugüne kadar kente 
340 b�n metrekare yen� park ve yeş�l alan kazandıran, 
108 b�n metre kare yeş�l alanı da baştan aşağıya 
yen�leyen Kuşadası Beled�yes�, kent meydanı projes�n�n 
yapım çalışmalarını doğayı ve yeş�l� korumak amacıyla 
t�t�zl�k �çer�s�nde yürütüyor
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Kuşadası Belediye 
Meclisi, 2023 yılının 
son toplantısını 
gerçekleştirdi. 
Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer Günel 
yönetiminde Pera 
Düğün Salonu'nda 
yapılan toplantıda 
kentle ilgili sosyal, 
kültürel ve sportif 
alanlarda önemli 
kararlar alındı. 
Toplantıda, Kuşadası 
Belediyesi tarafından 
kentte yaşayan 
çocukların sağlıklı 
beslenmelerine katkı 

sunmak amacıyla 
yaşama geçirilen süt 
dağıtımı ve 
beslenme saati 
projelerinin 2024 
yılında da devam 
ettirilmesi karara 
bağlanırken ihtiyaç 
sahibi ailelerin 
ilkokul, ortaokul, lise 
ve üniversitede 
okuyan çocukları için 
verilen öğrenim 
yardımına zam 
yapılması kararı 
alındı. Karara göre 
2024 yılında ilkokul 
öğrencilerine 400 TL, 

ortaokul ve lise 
öğrencilerine 500 TL, 
üniversite 
öğrencileri-ne ise 
aylık 750 TL öğrenim 
yardımı yapılacak. 
Öğrenim yardımları 
Ekim-Mayıs aylarını 
kapsayan dönem 
boyunca aylık olarak 
öğrencilerin 
hesaplarına 
yatırılacak. 

YEREL EŞİTLİK 
EYLEM PLANI 
KABUL EDİLDİ  

Kuşadası Belediye 

Meclisi, 2022 yılında 
imzaladığı 'Avrupa 
Yerel Yaşamda 
Kadın-Erkek Eşitliği 
Şartı'nın (CEMR) 
ardından belediye 
bünyesinde kurulan 
“Eşitlik Birimi” 
tarafından hazırlanan 
2024-2025 yıllarını 

kapsayan 2 yıllık 
Yerel Eşitlik Eylem 
Planı'nı kabul etti. 
Kuşadası'nın tüm 
mahallelerinde 
muhtarlıklarla iş 
birliği içerisinde 
kadınlarla yapılan 
görüşmeler ve anket 
çalışmaları 

neticesinde 
oluşturulan Yerel 
Eşitlik Eylem Planı, 
kent yaşamında 
kadın-erkek 
eşitliğinin 
sağlanması için 
önemli bir çerçeve 
sağlayacak. 

Kuşadası Beled�yes�, Türk kadınının seçme ve seç�lme hakkı elde ed�ş�n�n 89'uncu yıl dönümünde Eş�tl�k B�r�m� 
tarafından hazırlanan Yerel Eş�tl�k Eylem Planı'nı kabul ederek kentte toplumsal c�ns�yet eş�tl�ğ�n�n sağlanması 
amacıyla öneml� b�r adım daha attı. Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Kuşadası Beled�yes�'n�n Yerel Eş�tl�k 
Eylem Planı'nı Aydın'da kabul eden �lk �lçe beled�yes� olduğunu bel�rterek “Y�ne b�r �lke �mza atmanın mutluluğu 
�çer�s�ndey�z. Emeğ� geçen tüm çalışma arkadaşlarıma teşekkür ed�yorum” ded� 

Kuşadası Beled�ye Başkanı Ömer Günel, Cumhur�yet Halk Part�s� (CHP) tarafından hazırlanan 'CHP 
Yerel Yönet�mlerde Çalışma Yaşamında Ş�ddet ve Tac�z� Önlemeye Yönel�k Pol�t�ka Belges�'n�' 
�mzaladı. Daha önce de Avrupa Yerel Yaşamda Kadın-Erkek Eş�tl�ğ� Şartı olan CEMR Protokolü'nü 
kabul ett�kler�n� bel�rten Başkan Ömer Günel, “Beled�yem�z�n çalışma koşullarında kadın 
personeller�m�z �ç�n her zaman poz�t�f ayrımcılık uyguluyoruz. Bu belgeyle kadın çalışanlarımız daha 
da güçlenecek” ded�

BAŞKAN ÖMER GÜNEL'DEN

KADIN ÇALIŞANLAR İÇİN

ÖNEMLİ İMZA  

YERELDE KADIN-ERKEK EŞİTLİĞİ
İÇİN EYLEM PLANI HAZIR 

Cumhuriyet Halk 
Partisi tarafından 25 
Kasım Kadına Yöne-
lik Şiddete Karşı 
Uluslararası Mücade-
le Günü kapsamında 
başlatılan bir çalış-
mayla 'Yerel Yönetim-
lerde Çalışma Yaşa-
mında Şiddet ve Ta-

cizi Önlemeye Yöne-
lik Politika Belgesi” 
hazırlandı. Belge, 
daha sonra CHP'li 
yerel yönetimlere 
gönderildi. Başkan 
Ömer Günel de 
belgeyi imzalayarak 
Kuşadası Belediye-
si'nin yaşamın her 

alanında toplumsal 
cinsiyet eşitliğinin 
sağlanması amacıyla 
gerçekleştirdiği 
uygulamalarına bir 
yenisini daha ekledi. 
Politika Belgesine 
göre CHP'li belediye-
ler Uluslararası Çalış-
ma Örgütü'nün ilgili 

sözleşmesini (ILO 
190) uygulayacak, 
çalışanlarına cinsiyet 
eşitliği eğitimi vere-
cek, şiddet mağduru 
çalışanı gözeterek 
hukuki ve psikolojik 
destek sağlayacak ve 
yüzde 50 cinsiyet 
kotası hedefleyecek. 

Kuşadası'nda top-
lumsal hayatın her 
alanında kadın ve 
erkek eşitliğini 
savunduklarını 
belirten Başkan 
Ömer Günel, 
“Geçtiğimiz yıl 
Avrupa Belediyeler 
ve Bölgeler Konseyi 

(CEMR) Yerel Yaşam-
da Kadın-Erkek 
Eşitliği Şartına imza 
atmıştık. Daha sonra 
belediyemiz bünye-
sinde kurduğumuz 
Eşitlik Birimi kent 
sakini kadınlarla 
yaşadıkları 
mahallelerde bir 

araya gelerek şiddete 
karşı bilgilendirme ve 
anket çalışma-ları 
gerçekleştirmeye 
başladı. Şimdi de 
CHP Yerel Yönetim-
lerde Çalışma Yaşa-
mında Şiddet ve 
Tacizi Önlemeye 
Yönelik Politika 

Belgesine imza attık. 
Kadınların her alanda 
kendilerini ispatladık-
larını, en zorlu işlerin 
üstesinden 
gelebilecek güce ve 
yeteneğe sahip 
olduklarına inanıyo-
rum. Toplumun geliş-
mesinde ve dönüş-

mesinde kilit rol 
oynayan kadınlar, 
belediyemizde de 
yönetici ve müdür 
başta olmak üzere 
birçok farklı 
pozisyonda görev 
yapıyorlar” diye 
konuştu.

Yeniköy Mahalle-
si'nde yaşayan Sevgi 
Er'in kızı Gülcihan'a 
6 yıl önce soğuk 
algınlığı şikayetiyle 
götürüldüğü İzmir 
Dr. Behçet Uz Çocuk 
Hastalıkları ve Cer-
rahisi Eğitim ve 
Araştırma Hastane-
si'nde lösemi teşhisi 
konuldu. Zorlu bir 
tedavi sürecine baş-
layan küçük Gülci-
han'a, 2019 yılı Tem-
muz ayında ilik nakli 
yapıldı. Ancak doku 

uyuşmazlığı 
nedeniyle operasyon 
başarısız oldu. 
Tekrar ilik arayışına 
giren aile, bu kez 
kızlarını 2021 yılında 
gerçekleştirilen 
nakil ile hayata bağ-
ladı. Tedavi süreci 
aralıklarla devam 
eden Gülcihan'a 
Kuşadası Belediyesi 
12'inci doğum günü 
için sürpriz hazırla-
dı. Sosyal Yardım 
İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, Gülcihan 

için önce üzerinde 
hayranı olduğu hip 
hop şarkıcısı Ben 
Fero'nun resminin 
bulunduğu özel bir 
pasta yaptırdı. Daha 
sonra pastayla bir-
likte küçük kızın evi-
ne giden ekipler, 
duvarları da renga-
renk süsledi. Arka-
daşları ve ailesiyle 
birlikte mumları üf-
leyip, doğum günü 
pastasını kesen 
Gülcihan, sevinç do-
lu dakikalar yaşadı. 

Ekipler, Gülcihan'a 
Başkan Ömer 
Günel'in derslerinde 
yardımcı olması için 
gönderdiği tablet 
bilgisayar ile kendi 
aldıkları muhabbet 
kuşunu hediye etti.

ADINI MAVİŞ 
KOYDUM

Kuşadası Beledi-
yesi'nin hazırladığı 
sürpriz doğum günü 
kutlamasının kendi-
sini çok mutlu ettiği-
ni belirten Gülcihan, 
“Benim için büyük 

moral oldu. Çünkü 
tedavim bazı zaman-
larda beni çok yoru-
yordu. Hatta yürüye-
miyordum. Doğum 
günümü arkadaşla-
rımla birlikte kutla-
dığım için çok mut-
luyum. Bana hediye 
edilen muhabbet 
kuşunun adını da 
Maviş koydum” 
dedi.

İLK DEFA 
BÖYLE BİR 
SEVİNÇ YAŞIYOR

Kuşadası Beledi-

ye Başkanı Ömer 
Günel'e hassas 
davranışından ötürü 
teşekkür eden Anne 
Sevgi Er ise, 
“Gülcihan'ın tedavisi 
için altı yıldır sürekli 
hastanedeyiz. Bu 
nedenle Gülcihan ilk 
defa böyle bir sevinç 
yaşıyor. Annesi 
olarak kızımın bu 
anlarına tanık 
olduğum için ben de 
çok mutluyum. İyi ki 
Kuşadası Belediyesi 
var” diye konuştu.

LÖSEMİ HASTASI GÜLCİHAN'A

SÜRPRİZ DOĞUM GÜNÜ 
Kuşadası Beled�yes�, 6 yıldır lösem� tedav�s� gören Gülc�han Dem�r'e 12'nc� 
doğum gününde sürpr�z yaptı. Sosyal Yardım İşler� Müdürlüğü ek�pler�, özel 
olarak hazırlattıkları pastayla küçük Gülc�han'ı ev�nde z�yaret ederek Başkan 
Ömer Günel'�n gönderd�ğ� hed�yeler� �lett�. Arkadaşlarıyla b�rl�kte mutluluk 
dolu anlar yaşayan Gülc�han, “Ben�m �ç�n büyük moral oldu. Herkese teşekkür 
eder�m” ded�



Kentin farklı 
mahallelerinde alt ve 
üstyapıyı yenileme 
çalışmalarını kesinti-
siz sürdüren Kuşadası 
Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğüne bağlı 
ekipler, belirlenen 
program dahilinde yol 
yapım, bakım ve 
onarım işlerine de 
devam ediyor. Bu 
kapsamda AYDEM, 
ASKİ, Türk Telekom 
ve ENERYA gibi 
kurumların çalışmala-
rından kaynaklı olarak 
yollarda ve kaldırım-
larda oluşan bozulma-
lar anında gideriliyor. 

Ayrıca vatandaşlar-
dan gelen talep ve 
Güvercin Masaya 
yapılan başvurular 
doğrultusunda 
programa alınan 
bölgelerde de asfalt, 
parke taşı ve kaldırım 
tamiratı çalışmaları 
yürütülüyor. 

Acil Müdahale 
Birimlerinin de katıl-
dığı çalışmalarda, 
ekiplerin Kuşada-
sı'nda meydana gelen 
sorunları en kısa süre 
içerisinde gidermek 
için gösterdiği çaba 
ve harcadığı mesai 
vatandaşlar tarafın-

dan takdirle karşılanı-
yor. Geçtiğimiz hafta 
kentin 68 farklı 
noktasında çalışma 
yürüten ekipler, bu 
hafta ise şu ana kadar 
Kadınlar Denizi 
Mahallesi Grup Sitesi 
önünde asfalt yol 
yaması, Türkmen 
Mahallesi Ege Mahal-
lesi Tütüncüler 
Kavşağı ve Değirmen-
dere Mahallesi 3669 
Sokak ve Yıldırım 
Caddesi'nde kaldırım, 
kilit parke taşı ve 
bordür tamiratı yaptı.
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Kuşadası 
Belediyesi tarafından 
son 4 buçuk yıldır 
yaşama geçirilen alt 
ve üst yapı çalışmala-
rı, Aralık ayının 
gelmesi ile birlikte 
kentte etkili olmaya 

başlayan sağanak 
yağışların neden 
olabileceği olumsuz-
lukları ortadan kaldır-
dı. Yenilenen ve imal 
edilen yağmur suyu 
hatları ile düzenli 
olarak bakımı yapılan 

mazgal ve kanalizas-
yon bacaları olası su 
taşkınlarının önüne 
geçti.

Başkan Ömer 
Günel'in göreve 
gelmesi ile birlikte alt 
ve üst yapı sorunları 
kalıcı olarak giderilen 
Kuşadası'nda, geçmiş 
yıllarda şiddetli 
sağanak yağışlar 
nedeniyle yaşanan 
sorunlar tarihe karış-
tı. Geçtiğimiz hafta 
sonu boyunca yaşa-

nan şiddetli yağış ve 
fırtınayı sorunsuz 
atlatan kentte bu 
sabah saatlerinde 
etkili olan sağanak 
yağış esnasında da 
herhangi bir olumsuz-
luk yaşanmadı. 
Kuşadası Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü 
ekiplerince daha 
önce çalışmaları 
tamamlanmış 
alanlarda imal edilen 
yağmur suyu hatları, 
ızgaraları, mazgalları 

ve bakımları yapılan 
kanalizasyon bacaları 
olası taşkınların ve 

olumsuzlukların 
önüne geçti. 

Kuşadası Beled�yes�, kentte �lg�l� kurumlarca altyapıları yen�lenen noktalarda üstyapı bakım ve 
onarım �şler�n� vak�t geç�rmeden tamamlıyor. Bu kapsamda elektr�k, su, telefon, �nternet ve 
doğalgaz çalışmaları neden�yle bozulan yollar anında onarılıyor

Kuşadası Beled�yes� tarafından son 4 buçuk yıldır yaşama geç�r�len alt ve üst yapı çalışmaları, Aralık ayının gelmes� �le b�rl�kte kentte etk�l� olmaya başlayan sağanak 
yağışların neden olab�leceğ� olumsuzlukları ortadan kaldırdı. Yen�lenen ve �mal ed�len yağmur suyu hatları �le düzenl� olarak bakımı yapılan mazgal ve kanal�zasyon 
bacaları olası su taşkınlarının önüne geçt�

Kuşadası'nı 
modern ve estetik bir 
turizm kenti haline 
getirmek ve köklü alt 
ve üstyapı sorunları-
na çözüm üretmek 
için Başkan Ömer 
Günel'in başlattığı 
yatırım seferberliği 
tüm hızıyla sürüyor. 
Kuşadası Belediye-
si'nin tüm ekipleri, 
kentteki her mahalle-
ye kaliteli hizmet 
götürmek için yoğun 
bir çalışma yürütüyor. 
Bu kapsamda Fen 
İşleri Müdürlüğü 
ekipleri tarafından 
Ege Mahallesi'nden 
sonra Bayraklıdede 
Mahallesi'nde 
bulunan yollar sıcak 
asfaltla kaplanıyor. 

Modern ve konforlu 
yollara sahip bir 
turizm kenti yaratmak 
için çalışan Kuşadası 

Belediyesi son olarak 
bölgede bulunan 444, 
446 ve 449'uncu 
sokaklarda başlattığı 
sıcak asfalt çalışması-
nın kısa süre içerisin-
de tamamladı. 451 
Sokak'ta süren çalış-
manın tamamlanması 
ile Bayraklıdede 
Mahallesi 5 bin 500 
metrekare daha yeni 
yol kazanacak. 

1200 METREKARE 
YENİ YEŞİL ALAN 

Bayraklıdede 
Mahallesi'nde çift 
koldan çalışan 
Kuşadası Belediyesi 
Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekipleriy-
se yeni bir park 
alanının yapımı için 
çalışmalarına devam 
ediyor. Ekipler 
tarafından toplam 
1200 metrekarelik 
alanda yürütülen 

çalışmalar kapsamın-
da, ilk etapta parktaki 
yürüyüş yollarının 
bordür taşları 
döşeniyor. Dolgu, 
bitkisel toprak serimi, 
sulama sisteminin 
kurulması, aydınlat-
ma sistemi, çocuk 
oyun ve oturma 
grupları ile spor 
aletlerinin montajıyla 
devam edecek olan 
çalışmada, parkın 
zemininin bir bölümü 
de kauçuk malzeme-
den yapılacak. Parka 
yeni ağaçların dikil-
mesiyle sona erecek 
olan çalışmayla 
Kuşadası'nda aileler, 
çocuklarıyla birlikte 
sağlıklı bir ortamda 
kaliteli vakit geçirme-
leri için yeni bir parka 
daha kavuşmuş 
olacak.

BAYRAKLIDEDE MAHALLESİ'NE
YATIRIMLAR ÇİFT KOLDAN SÜRÜYOR
Başkan Ömer Günel'�n görevde olduğu 4 buçuk yılda kenttek� tüm mahallelerde h�zmet 
seferberl�ğ� başlatan Kuşadası Beled�yes�, Bayraklıdede Mahalles�'ne yaptığı yatırımları ç�ft 
koldan sürdürüyor. Bu kapsamda Fen İşler� Müdürlüğü'nün yolları sıcak asfaltla kapladığı 
bölgeye, Park ve Bahçeler Müdürlüğü ek�pler� de yen� b�r park daha kazandırmak �ç�n yoğun 
mesa� harcıyor

SORUNLAR 
ANINDA
GİDERİLİYOR

O GÜNLER TARİH OLDU!



Öğrenciler ve doğa-
severler, carettaların 
denize kavuşmalarını 
heyecanla izleyip, 
kamerayla görüntüle-
di. Güzel İzmir adı 
verilen 35 yaşındaki 
carettaya ise 1 yıl 
süreyle göç yollarının 
izlenmesi amacıyla 
güneş enerjisiyle 
çalışan uydu takip 
cihazı yerleştirildi.

EKODOSD 
Başkanı Bahattin 
Sürücü, kentte Kuşa-
dası Belediyesi ile iş 
birliği içerisinde nesli 

tükenmekte olan 
canlıların korunması 
için çeşitli çalışmalar 
yaptıklarını belirterek, 
“Son dönemde 
caretta carettaların 
yuvalama alanı 
olarak Kuşadası 
sahillerini tercih 
etmeye başladığını 
görüyoruz. Bugün de 
deniz ekosistemi için 
çok önem taşıyan 3 

deniz kaplumbağası-
nın sağlıklarına 
kavuşturulup, denize 
bırakılmasına tanıklık 
ettiğimiz için çok 
mutluyuz” dedi.

BALIK 
ÇEŞİTLİLİĞİNİ 
ÇOĞALTIYORLAR

DEKAMER 
Müdürü Prof. Dr. 
Yakup Kaska ise, 
“Caretta caretta cinsi 

deniz kaplumbağa-
ları etçildir. Özellikle 
miye ve yengeç türü 
deniz canlılarıyla 
beslenirler. Besinleri 
öğütürken de bir 
kısmını denize 
düşürürler. Böylece 
denizlerimizdeki 
balık çeşitliliğinin 
çoğalmasına da 
katkıda bulunurlar. 
Bu nedenle 
denizlerimizi temiz 
tutup, carettaların 
doğal yaşam ve 
yuvalama alanlarını 
mutlaka korumalıyız” 
diye konuştu.

DOĞANIN VE 
CANLILARIN 
KORUNMASINDA 
ÇOK HASSASIZ

Kuşadası Belediye 
Başkan Vekili Seyfi 
Seyhan Suvari ise, 
“Türkiye'nin turizm 

cenneti Kuşadası, 
doğal güzelliklerinin 
yanında, caretta 
caretta ve Akdeniz 
foku gibi nesli tehlike 
altında olan deniz 
canlılarına ev sahipli-
ği yapan da bir yer. 
Kuşadası Belediyesi 
olarak doğanın ve 
canlıların korunma-
sında çok hassasız. 
Sahillerimizde 
caretta carettaların 
yuvalama alanlarını 
çitle çevirip, yumurta-
larından çıkana kadar 
koruma altına alıyo-
ruz. Bugün 3 deniz 
kaplumbağasının 
yeniden denizle 
buluşmasında emeği 
geçen herkese 
Başkanımız Ömer 
Günel adına teşekkür 
ediyorum” dedi.  

TÜM CANLILARIN YAŞAM TERCİHİ
KUŞADASI
Kuşadası, nesl� tehl�ke altındak� caretta caretta c�ns� 3 den�z kaplumbağasının tedav�le-
r�n�n tamamlanmasının ardından den�zle buluşturulmasına tanıklık ett�. Güzel İzm�r adı 
ver�len 35 yaşındak� carettaya �se göç yollarının �zlenmes� amacıyla güneş enerj�s�yle 
çalışan uydu tak�p c�hazı takıldı

İzmir kıyılarında 
geçen Ocak ile Mart 
ayları arasında 1'i 
erkek 2'si dişi olmak 
üzere yaralı halde 
caretta caretta cinsi 3 
iribaş deniz 
kaplumbağası 
bulundu. Nesli 
tehlike altında olan 
carettalar, tedavi 
edilmeleri için 
Ekosistemi Koruma 
ve Doğa Sevenler 
Derneği (EKODOSD) 
ile Doğa Koruma ve 
Milli Parklar Genel 
Müdürlüğü ekipleri 
tarafından Muğla'da-
ki Deniz Kaplumba-
ğaları Araştırma, 
Kurtarma ve Rehabi-
litasyon Merkezi'ne 
(DEKAMER) 

gönderildi. Merkezde 
yapılan kontrolde, 
deniz kaplumbağala-
rının vücutlarının 
çeşitli yerlerinde 
yara, kabuklarında da 
kırıklar tespit edildi. 
Bakıma alınan 
carettalar, yaklaşık 6 
ay süren tedavi 
süreci-nin ardından 
sağlıklarına yeniden 
kavuştu.

Görevliler tarafın-
dan 'Güzel İzmir, 
'Denizmir' ve 'Kırık' 
adları verilen caretta-
ların doğal ortamla-
rıyla buluşmaları için 
Kocagöl mevkiinde 
bulunan Güzelçamlı 
Sahili'nde etkinlik 
düzenlendi. Etkinliğe 

Kuşadası Belediye 
Başkan Vekili Seyfi 
Seyhan Suvari, 
DEKAMER Müdürü 
Prof. Dr. Yakup 
Kaska, EKODOSD 
Başkanı Bahattin 
Sürücü, Aydın Doğa 
Koruma ve Milli 
Parklar Şube Müdür-
lüğü görevlileri, 
çevreci derneklerin 
temsilcileri ve çok 
sayıda öğrenci 
katıldı. Etkinlikte, 
DEKAMER Müdürü 
Prof. Dr. Yakup Kaska 
tarafından Başkan 

Vekili Seyfi Seyhan 
Suvari'ye, Kuşadası 
Belediyesi'nin doğal 
yaşamın korunması-
na yaptığı katkılar 
dolayısıyla teşekkür 
plaketi verildi.

Etkinliğin ardından 
deniz kenarına 
taşınan caretta 
carettalar, sırayla 
kumsala bırakıldı. 
Güzel İzmir, Denizmir 
ve Kırık isimli deniz 
kaplumbağaları, 
kumsalda kısa süre 
ilerledikten sonra 
dalgalarla buluştu. 

PATİLİ DOSTLARIN SAĞLIĞI İÇİN BİR ADIM DAHA 

Ahşap ve yalıtımlı 
malzemeden 
yapılan kedi ve 
köpek evleri ile can 
dostların 
beslenmesine 
yönelik 
gerçekleştirilen 
çalışmalar 
sayesinde sokak 
hayvanlarının soğuk 
kış günlerini daha 
rahat atlatabilmeleri 
sağlanıyor. Sokak 
hayvanlarının 
korunmasının 
önemine dikkat 
çeken Başkan Ömer 
Günel, “Çok 
sevdiğimiz ve büyük 
bir hassasiyet 
gösterdiğimiz can 
dostlarımızı korumak 
ve yaşamlarını 
kolaylaştırmak 

hepimizin görevi. 
Hava sıcaklıklarının 
düşmeye başladığı 
bugünlerde, sokak 
hayvanları 
konusunda daha 
duyarlı davranmalıyız. 

Biz Kuşadası 
Belediyesi olarak 
sokak hayvanları için 
elimizden gelen tüm 
çabayı sarf ediyoruz. 
Hemşehrilerimizin de 
bu konuda gerekli 

duyarlılığı göstererek, 
sokakta yaşayan 
canlarımızı yalnız 
bırakmayacaklarına 
inanıyoruz” diye 
konuştu.

Kuşadası'nın 
hayvan sever 
Belediye Başkanı 
Ömer Günel 

öncülüğünde hayvan 
dostu projelere imza 
atan Kuşadası Bele-
diyesi, Kirazlı yolun-

da bulunan Evcil 
Hayvan Rehabilitas-
yon Merkezi bünyesi-
ne kazandırdığı Kedi 
Tedavi Ünitesinin 
ardından kediler için 
yeni bir merkez daha 
açtı. Sokakta yaşa-

yan minik can dost-
larının kontrol dışı 
üremelerinin önüne 
geçerek sağlıklarını 
korumak amacıyla 
Marina karşısında 
bulunan Ada Kültür 
Merkezi bahçesinde 

sokak kedilerini kısır-
laştırmak amacıyla 
kurulan Kedi Kısır-
laştırma Merkezi, 
hafta içi 08.30-17.30 
saatleri arasında 
hizmet vermeye 
başladı. Kısırlaştır-

ma işlemlerinin 
devam ettiği Kirazlı 
Yolu üzerinde bulu-
nan Kuşadası Evcil 
Hayvan Rehabilitas-
yon Merkezi'nin kent 
merkezine uzak 
olması nedeniyle 

ulaşım sıkıntısı 
çeken vatandaşlar-
dan gelen talep 
üzerine açılan Kedi 
Kısırlaştırma 
Merkezi hayvan 
severleri memnun 
etti.

Hijyenik ortamı, 
bahçesi ve hayvan 
sever personeli ile 
kedilerin kısırlaştır-
ma operasyonlarının 
büyük bir özen ve 
titizlik içerisinde 
yapıldığı merkezde 
iki uzman veteriner 
görev yapıyor. 
Güvercin Masa'nın 
444 71 14 numaralı 
telefonunu arayarak 
randevu alan kent 
sakinleri, 
mahallelerinde ve 
sokaklarında 
bakımını 
üstlendikleri kedileri 
Kuşadası Belediyesi 
Kedi Kısırlaştırma 
Merkezi'ne getirerek 
ücretsiz 
kısırlaştırabiliyor.  

Hayvanlarla �lg�l� yaşama geç�rd�ğ� çalışmalarla adından söz ett�ren Kuşadası Beled�yes�, kentte yaşayan hayvan severler� sev�nd�ren yen� b�r uygulamayı daha 
yaşama geç�rd�. Kent merkez�nde Ked� Kısırlaştırma Merkez� açan hayvan dostu Kuşadası Beled�yes�, vatandaşların get�rd�ğ� sokak ked�ler�n� ücrets�z 
kısırlaştırmaya başladı

KEDİ ve KÖPEK
EVLERİ KIŞA HAZIR
Kuşadası Beled�yes�, can dostların kış mevs�m�nde yaşanan olumsuz 
hava koşullarından etk�lenmemes� �ç�n aldığı tedb�rler� sürdürüyor. 
Parklar ve yeş�l alanlar başta olmak üzere kent�n farklı noktalarına 
yerleşt�rd�ğ� ked� ve köpek evler�n�n hem bakımını yapan hem de 
sayısını artıran ek�pler, aynı zamanda su ve mama kapları �le 
mamamat�kler� de düzenl� olarak tem�zley�p, gerekl� olan gıda 
takv�yeler�n� yapıyor

Kuşadası Belediyesi tarafından kentin 
pek çok noktasına yerleştirilen mamama-
tik ve su kaplarının düzenli bakım ve te-
mizliğini yapan ekipler, bir yandan da 
bozulan veya eskiyen üniteleri yenileriyle 
değiştiriyor. Kuşadası Evcil Hayvan Reha-
bilitasyon Merkezi ekipleri ise belirli ara-
lıklarla park ve yeşil alanlar başta olmak 
üzere sokak hayvanlarının yoğun olarak 
yaşadığı yerlerde bulunan beslenme nok-
talarına yüksek kalorili mama ve su takvi-
yesinde bulunuyor. Uygulama, hayvan 
severler tarafından takdirle karşılanıyor.

MAMAMATİK VE SULUKLARA
DÜZENLİ BAKIM 


